
RT-600数码对线贴窗机 RT-600 Digital line window binding machine

RT-600 全自动数码对线贴窗机是为开窗彩盒，彩箱贴膜的专用设备，是目前国内贴窗机最

先进的机型。完美的人性化的设计理念使本机拥有高效率.高精度.高稳定性和简易操作等特

点。本机能适用卡纸和瓦楞纸，采用不停机给纸的底抽纸方式单张分离纸堆，经过推规定位，

柔性版模块印胶，稳定精准的膜片的切口和横刀裁切后。实现对纸巾盒。礼品盒。玩具盒。

衬衫盒。牛奶箱等窗口进行贴膜功能。

主机机架采用进口优质钢板，经热处理定性，数控机床加工而成。保证机械运行 平稳，质

量稳定。机械分给纸，定位，上胶，贴膜，压线切角，收纸五大部分。本机设计合理，质量

稳定，操作简单，易学。是您印刷包装事业上的好帮手。

Automatic window pitching machine is for window box and carton box,it is the most
advanced technology type of window pitching machine.perfect humanization design make
the machine has high specification,high precision, high stability and easy operation. It
can do carboard and carton board paper,such as gift box,toy box,shirt box,milk box and so
on ,from non-stop feeder to accurate cuting,finish the window pitching.

The main mahine use 30cm wallboard,after CNC processed,make the machine running
stable and product stable.the machine has five big parts:feeder.position fixing,gluing,
pitching,delivery.

We use more than 95% import parts,like American Ever-power feeder belt,Janpanese
chain , bearings and photoelcetric swithch,Germany Schneider contactor,Taiwan touch
screen and PLC.our machine design reasonnable,quality stable,easy operation ,it is your
good partner of your business.



技术参数 Specification
型号MODEL RT-600数码对线贴窗机

最大纸张尺寸 Max. sheet size 宽(W)520×长(L)600mm

最小纸张尺寸 Max. sheet siz 宽(W)80×长(L)100mm

窗口最大尺寸 Max. window size 宽(W)400×长(L)400mm

窗口最小尺寸 Max. window size 宽(W)30×长(L)45mm

纸张厚度 Paper thickness

卡纸材料: 从 200 克/平方米~2.000 克/平
方米 / cardboard: 200gr/m2~2.000gr/m2 瓦

楞纸 : 从微瓦到 6 毫米厚 / corrugated
board: from micro-flute~6mm thickness

薄膜厚度 Film thickness 0.03-0.2µm

粘贴精度 Accuracy
左 右 (left/right) ± 0.5mm 上 下

(top/bottom)±1mm
机械尺寸 Machine dimension 长(L)4500×宽(W)1500×高(H)1700mm

机器重量 Machine weight 3.3吨

主电机功率 Main motor power 3kw

上胶辊电机功率 Glue roller power 0.18kw

收纸电机功率 Delivery motor power 0.37kw

注：具体技术参数视纸张而定。

产品如有改动，恕不另行通知

Subject to technical and other changes without notice.


